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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KULTURNÍ KOMISE ZE DNE 28. 7. 2023 
 

Přítomni: Karolína Blažková, Eva Vedralová, Hana Bohatová 

Omluveni: Jakub Nekolný, Petr Fořt, Karolína Davidová, Kateřina Nováková, Tomáš Charvát, Lucie 
Ulíková, Eva Petrásková, Irena Kuklová 

Hosté: Tomáš Klinecký 

PROGRAM: 
1. Kameny zmizelých 
2. Hroby významných občanů 
3. Gothardské posvícení 

Vzhledem k absenci většiny členů došlo ke změně programu a body 1 a 2 se budou projednávat příště. 

Tomáš Klinecký:  Zeptal se paní Evy Vedralové, jak pokračují práce na Gothardském posvícení. 

Eva Vedralová: Odpovídá, že jsou v kontaktu s paní Najbrtovou a Annou Kašparovou, které mají 
spolu s farností na starosti páteční večerní program s překvapením. S novým panem farářem jsme se 
ještě nepotkali, ale jako v předchozích letech jsme domluveni, že proběhne žehnání vína a mše. 
Koncert bude mít harmonikář Václav Koubek. Letošní ročník bude nabízet více jídla. Součástí 
posvícení bude první českobrodský street food festival a po domluvě s panem Stuchlem bude součástí 
také restaurant day. Upečený chleba ze Štolmíře se bude prodávat s tím, že výtěžek bude věnován na 
opravu kostela sv. Havla. V sobotu bude od 19:00 hrát Kašpárek v rohlíku. V pátek se budou tradičně 
vařit guláše a v sobotu proběhne soutěž o nejlepší koláč. Ze spolků máme potvrzenou účast Leccos, 
Ekocentrum Vrátkov a šachy. Ostatní se účastnit nechtěli. Vláček bude tentokrát s doprovodným 
zábavným programem. Na programu bude v sobotu i v neděli prohlídka podzemí. V sobotu proběhne 
také dřevosochání s panem Moravcem. Sochu bude možné pak vydražit a peníze věnovat na charitu. 
Historické městečko má na starosti Petr Brožek. V kostele bude na ochoze probíhat výstava ZUŠ. 
V sobotu pak v kostele proběhne přednes poezie a varhanní improvizace pana Štěpána. Komentovanou 
prohlídku kostela má na starosti pan doktor Mrvík. V neděli proběhne také křest českobrodského 
kalendáře, který vznikl z výstavy pana doktora Mrvíka. Místo ohňostroje bude probíhat ohnivá show a 
večer v sobotu bude hrát kapela. Jídelní stánky zařídí firma City Event. Celkem bude jídlo nabízet asi 
dvacet stánků. My se o jídlo vůbec nestaráme. Smlouvu máme s firmou již podepsanou. Přes den bude 
zajištěn hudební i doprovodný program. Planetárium bude na jiném místě. Pan Charvát zařídí také 
hudební vystoupení ZUŠ.  

Tomáš Klinecký: Chtěl bych se zeptat na propagaci zlatých hřebů toho celého programu. Setkal jsem 
se s tím, že lidé například o letním kině vůbec nevědí. Jestli by se nedaly vypíchnout? 
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Eva Vedralová:  Máme banner na kulturním domě, na tištěném programu ze zadní strany je pozvánka 
a na všech sociálních sítích běží událost. Na letní kino přišly dvě stížnosti, které se týkaly rušení 
nočního klidu. Přijela nás zkontrolovat městská policie, a to v den, kdy kino bylo nejtišší a opravdu 
nebylo nic slyšet. Kino jsme se snažili odclonit co nejvíce. Hodně záleží také na kvalitě, ve které 
producenti film dodají. Nové plátno funguje dobře oproti tomu loňskému.  

Hana Bohatová: Ptá se, jestli by se nedala najít cesta, jak spolky přesvědčit k tomu, aby se GP 
účastnily?  

Eva Vedralová:  Odpovídá, že činnost spolků je pravidelně prezentovaná na akcích během celého roku 
a prezentují se také sami. Lidé už jsou na ně zvyklí a přijdou raději na něco nového a obcházejí stánky, 
které neznají. Nechceme nikoho nutit. 

Hana Bohatová: Ptá se, jestli bude Feneg? A navrhuje uspořádat společný piknik v areálu nemocnice, 
aby se obyvatelé seznámili s prostorem. Mnoho lidí neví, že zde můžou trávit čas. 

Eva Vedralová:  To dělal Josef Ležal a skauti a my jsme dostali pozvánku. Ptá se, jestli by byla 
možnost využívat zahradu za hradbami? Konají se zde dvě akce za rok a jinak je to zavřené a to je 
velká škoda.  

Tomáš Klinecký: Budeme o tom jednat.  

Eva Vedralová:  Ptá se, jaké jsou plány s plakátovacími plochami po Renglovi? 

Tomáš Klinecký:  Nechce oficiální plochy hned rušit. K 1. 12. končí Renglovi pronájem a plochy bude 
dále spravovat a nabízet CVIK.  

Eva Vedralová:  Upozorňuje na problém s černou reklamou. Pokud se budou plakátovací plochy 
nabízet za peníze, musí se určit člověk, který bude plakáty nejen lepit, ale bude plochy také 
kontrolovat. Řešením by mohly být vitríny, které by nahradily stávající nevzhledné a velké plochy. 
Koupíme jednu pilotní a vyzkoušíme, jak to bude fungovat. Panu starostovi se ale vitríny nelíbí. 

Tomáš Klinecký: Je ohledně likvidace stávajících ploch zdrženlivý a to z toho důvodu, že pokud 
nebudou mít lidi možnost oficiálního výlepu, tak budou plakáty lepit úplně všude po městě. 

Eva Vedralová: Poptala se firma, která plakátovací plochy a vitríny dělá, aby mohli vyměnit ty nejvíce 
zničené. Pilotní vitrínu dají na autobusovou zastávku u Penny.  

 

Zapsala: Martina Vlastníková 

Zápis ověřila: Karolína Blažková 
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